
Oppsummering frå kaffimøte med næringslivet 06.02.18: 
 

- Ordføraren hadde ingen orienteringssakar då møtet var sett av til ein orientering om 
revidering av både samfunnsplan og kommunedelplan for Gol kommune ved kommunalsjef 
Svein Eide. 

 
- Det vart orientert kort om historikk, satsingsområder og høyringsrunde ift samfunnsdelen. 

Det vart presisert at samfunnsdelen er grunnmuren for kommuneplanen samt 
kommunedelplanen og at innspel til denne er viktig. Ordføraren ynskjer å legge opp til eit 
innspelsmøte der ein nyttar dette kaffimøte som arena for næringslivet til å spele inn.  

 
- Det vart også orientert om kommunedelplanen for Gol tettstad, kor langt i prosessen ein var 

kome samt kor mange innspel som er komen inn. Det vart også redegjort for vegen vidare 
fram mot vedtatt plan.  

 
- Drøftingane elles gikk på eit av hovudområda til samfunnsdelen, plasseringa til Gol kommune 

– midt mellom aust og vest. Det kom mange innspel om kva som var viktig å hensynta no, 
men og i framtida med framtidig infrastruktur.  

 
- Visit Gol fekk også ordet om sin aktivitet. Det var også eit ordskifte om reiseliv, herunder 

behov for overnattingsmoglegheiter i sentrum, sykkelutvikling på fjellet og behov for 
aktivitetsturisme.  

 
- Neste møte får kaffimøtet besøk frå Stian Bogar frå Hallingdal Næringshage. Vel møtt! 

 
Heidi Granli 


